
Protokół Nr 6/15 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

odbytego w dniu 20 kwietnia 2015 roku 
w sali konferencyjnej siedziby Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 

 
Rozpoczęcie  posiedzenia o godz. 8 30 
Zakończenie posiedzenia o godz. 10 50 

 
Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając 
wszystkich obecnych. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski. 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 
do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Gospodarki Mienia 
Komunalnego i Budżetu obecnych było 6 członków komisji. 
O terminie posiedzenia członkowie Komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.  
 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 
Następnie przewodnicząca komisji odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła 
się z pytaniem, czy są uwagi do porządku. 
Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek wobec braku uwag do porządku posiedzenia 
Komisji, poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) przyjęła 
zaproponowany porządek posiedzenia komisji w brzmieniu jak niżej; 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.  Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 24 kwietnia 

2015 roku 
4. Sprawy różne  
5. Ocena stanu dróg po okresie zimowym, oraz plan budowy i remontów (wyjazd 

komisji teren). 
      Opinia komisji na sesję. 
6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 
Przewodnicząca komisji zaproponowała przyjęcie protokołu Nr 5/15 z dnia 20 marca 2015 
roku bez jego odczytywania. 
 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) przyjęła 
protokół Nr 5/15 z dnia 20 marca 2015 roku bez jego odczytywania.  
 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 24 kwietnia 2015 
roku . 

 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej 
sesji, komisja je przeanalizowała, wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez  
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Wójta, Zastępcę Wójta oraz Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego, a następnie 
zaopiniowała jak niżej: 
- projekt uchwał Nr VII/34/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński.  
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały, i poprosił na posiedzenie komisji 
kierownika Referatu Planowania Przestrzennego Panią Mirosławę Antczak. Wójt omawiając 
projekt uchwały poinformował, że powstanie  farmy wiatrowej zwiększy dochody gminy, a 
miejscowość zyska drogi dojazdowe również powiedział, że  uzasadnienie zawiera analizę 
zasadności przystąpienia Gminy do zmiany Studium. Uzasadniając dalej projekt uchwały  
Wójt powiedział, że w Barzkowicach odbyło się zebranie wiejskie w tej sprawie i jedna osoba 
biorąca udział w zebraniu była przeciwko postawieniu elektrowni wiatrowych. Elektrownie te 
mają  stanąć na granicy z Gminą Suchań, a jeśli Gmina Stargard  nie wyrazimy zgody na 
budowę elektrowni wiatrowych, to z pewnością uczyni to Gmina Suchań, a oddziaływanie i 
tak będzie na mieszkańców pobliskich miejscowości - kontynuował wypowiedź Wójt Gminy. 
Radny Bogdan Grabski poinformował, że w Gminie Suchań powstała farma wiatrowa na 
granicy z Gmina Stargard Szczeciński i nikt z radą wcześniej tego nie konsultował. 
Przewodnicząca komisji Sylwia Więcek zapytała Wójta Gminy, czy odbędą są konsultacje 
społeczne w sprawie ustawienia wiatraków, i czy są one niezbędne. 
Udzielając odpowiedzi Wójt wspomniał o sytuacji w m. Grabowo, gdzie odbyły się 
konsultacje, a Firma która prowadziła te sprawy była bardzo nierzetelna. Rolnicy oddali 
swoje grunty na których miały stanąć wiatraki pod hipotekę, były przypadki, że niektórzy 
radni też z tego skorzystali, budziło to złe emocje.  
Radny Krzysztof Kowalczyk, stwierdził, że w przypadku kiedy wiatraki staną na terenie 
Gminy Suchań, to krajobraz dla mieszkańców będzie podobny, a z dochodów będzie 
korzystał inna Gmina. 
Radny Maciej Lipka zapytał, czy wiadomym jest ile ma powstać wiatraków i jakie to są 
skutki finansowe.  Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy informując, ze ma stanąć 10 wiatraków 
na terenie Gminy Suchań i 10 wiatraków na terenie Gminy Stargard Szczeciński, a korzyści 
są wymierne. Z podatków z terenu Tychowa jest to kwota jeden milion pięćset tysięcy, a z 
terenu Barzkowic przewidujemy jeden milion dwieście tysięcy.   
Radny Józef Tracz zabierając głos stwierdził, że firmy są bardzo przebiegłe, a pieniądze nie 
zawsze trafiają do właścicieli, należy być bardzo ostrożnym i zabezpieczyć się.  
Radny Mariusz Sikorski stwierdził, że jeżeli wszystkie warunki będą spełnione to należy się 
do tego przychylić. 
Radny Krzysztof Kowalczuk zabierając głos, stwierdził, że decydujący głos w tej sprawie 
powinni mieć mieszkańcy Barzkowic, a remonty dróg są jak najbardziej pożądane. Z tym 
stwierdzeniem zgodził się Radny Mariusz Sikorski, stwierdzając, że jest to wartość dodana do 
powstającej inwestycji.  Następnie radny Mariusz Sikorski zapytał gdzie konkretnie maja 
stanąć wiatraki. Odpowiedzi radnemu udzieliła M. Antczak – kierownik Referatu Planowania 
Przestrzennego, informując że jeszcze dokładnie nie wiadomo, ale ze wstępnych dokumentów 
ma to być przy linii  kolejowej oraz na północ od linii kolejowej za terenem wystawowym 
targów oraz teren Golinki. 
Wójt Gminy poinformował radnych, że z Firmą będzie podpisana umowa i w przypadku 
kiedy Gmina zarządzi konsultacje, to Firma będzie musiała się na to zgodzić. Gmina podpisze 
umowę, z której będzie wynikało to, że kiedy inwestycja nie dojdzie do skutku, to nie będzie 
to rodziło żadnych konsekwencji dla Gminy.  
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/34/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński. 
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Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.    
 
- projekt uchwały Nr VII/35/15 w sprawie zmiany uchwały Nr XL/341/14 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 27 czerwca 2014 roku. 
Z uzasadnieniem  do projektu w/w uchwały radnych zapoznała Mirosława Antczak – 
kierownik Referatu Planowania Przestrzennego.  
Radny Józef Tracz zapytał, czy jest  to przebudowa już istniejącej linii, czy budowa nowej. 
Odpowiedzi radnemu udzielił Wójt informując, że jest to przebudowa polegająca na 
wymianie słupów na nowe, w innych odległościach, ale wzdłuż istniejącej linii. Następnie 
głos zabrała M. Antczak informując radnych, że nasze zapisy w Studium nie są zgodne z 
planem, będą wydane nowe warunki.    
 
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/35/15 w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/341/14 Rady Gminy Stargard Szczeciński z 
dnia 27 czerwca 2014 roku. 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwały nr VII/36/15 w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Stargard 
Szczeciński. 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy.  
Radny Józef Tracz zapytał, czy Gmina ponosiła koszty, w związku z uchylaną uchwałą,  bo 
nie jest to jasne. Radny Mariusz Sikorski zapytał m.in., czy jak pojawi się prywatny inwestor , 
to nie pojawią się nowe  koszty. Radny Maciej Lipka – być może nowy inwestor po uchyleniu 
uchwały kupi grunt i sprzeda po innych kosztach.  
Radna Sylwia Więcek, zapytała czy działka jest dzierżawiona od Agencji, i czy to Agencja 
będzie sprzedawać nieruchomość. Wójt odpowiedział, że dzierżawcą jest Agencja . 
Radny Józef Tracz stwierdził, że jeśli inwestycja czeka tyle czasu, to nie ma co przeszkadzać 
nowym nabywcom. 
Radny Mariusz Sikorski kontynuując wypowiedź powiedział, że jeśli nabywca wniesie 
wniosek o zmianę planu, to niech poniesie wszystkie koszty z tym związane. 
Radna Sylwia Więcek zapytała Wójta, czy zmiana planu nie powinna być finansowana przez 
Gminę, a nie przez inwestora. Udzielając odpowiedzi Wójt poinformował radnych, ze 
inwestycje celu publicznego mogą być finansowane przez inwestora.  
 
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/36/15 w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Stargard Szczeciński. 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/37/15 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Dolnej 
Odry.  
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy.  
Radny Mariusz Sikorski zapytał, czy to nie przesunie naszego wejścia do Związku. 
Udzielając informacji Wójt powiedział, że nie przesunie to omawianego terminu, a ze 
względu na tę właśnie uchwałę przesunięto termin sesji. 
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Radny Mariusz Sikorski zapytał czego konkretnie dotyczy zmiana §10 ust. 2. Odpowiedzi 
udzielił Zastępca Wójta, odczytując cały §10 ust. 2  informując, że zmiana dotyczy słowa  i 
winno być „Zgromadzenie”, a nie przez „Zgromadzenie Ogólne”. 
Radny Józef Tracz, miała być spółka podzielona na sektory. Wójt odpowiadając 
poinformował, że Firmy nie proponują ceny jednostkowej . 
Radny Mariusz Sikorski zapytał, czy w każdym sektorze może być inna cena, wówczas 
mniejsze Firmy mogłyby przystąpić do przetargu.  
Wójt Gminy poinformował radnych, że zasięgnął opinii z Gmin, które same prowadzą wywóz 
nieczystości, dopóki nie podejmiemy innych decyzji, musimy być w Związku. Jednocześnie 
Wójt poinformował radnych, że prowadził rozmowy z MPGK w Stargardzie w sprawie 
wywozu nieczystości dla Gminy, jednak Firma ta nie jest zainteresowana naszą ofertą. Wójt 
poinformował również, że Gmina Przelewice chce wystąpić ze Związku. 
 
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/37/15 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Dolnej Odry.  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/38/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta.  
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/38/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiącej własność gminy.  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/39/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta.  
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/39/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiącej własność gminy.  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/40/15 w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy 
Stargard Szczeciński w lokalnej grupie działania Stowarzyszenia „WIR” – Wiejska 
Inicjatywa Rozwoju . 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Zastępca Wójta, informując 
radnych, że o członkostwo w Stowarzyszeniu ubiegają się 3 kolejne Gminy. 
Radny Józef Tracz zapytał Wójta jakie są korzyści dla Gminy z tytułu przynależności do 
Stowarzyszenia.  Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta informując radnych, że Gmina 
skorzystała z wielu środków pozyskiwanych przez WIR. Radny Mariusz Sikorski zabierając 
głos poinformował radnych, że jest to bardzo dobra inicjatywa, małe Stowarzyszenia bardzo 
dużo korzystają. Zastępca Wójta poinformował, że Pani Barbara Jaroszek została nagrodzenia 
za pozyskiwanie środków w ramach Stowarzyszenia, a zrealizowany projekt na zakup strojów 
dla   Zespołu Ludowego Prząśniczka został nagrodzony.  
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Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/40/15 w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Stargard Szczeciński 
w lokalnej grupie działania Stowarzyszenia „WIR” – Wiejska Inicjatywa Rozwoju . 
 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 
 
- projekt uchwał nr VII/41/15 w sprawie powołania Skarbnika Gminy 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy, oraz 
poinformował radnych, że Pani Bernadeta Opalińska – kandydatka na skarbnika została 
zaproszona na sesję Rady Gminy.  
Przewodnicząca Komisji po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały 
nr VII/41/15 w sprawie powołania skarbnika gminy. 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   
 
- projekt uchwał nr VII/42/15 w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego PN. „niebieski 
korytarz ekologiczny koryta rzeki Iny i jej dopływów – II” 
Z uzasadnieniem do projektu w/w uchwały radnych zapoznał Wójt Gminy, stwierdzając że 
przeciwnikami tej uchwały są rolnicy,  po podjęciu tej uchwały nie będzie wolno stosować 
nawozów. Za podjęciem tej uchwały są naciski ze środowisk ekologicznych, ale to utrudnia 
uprawę rolnikom, gdyż objęty jest bardzo duży obszar. 
Radna Sylwia Więcek zapytał, kto wystąpił o wprowadzenie omawianego użytku, odpowiedzi 
udzielił Zastępca Wójt, informując, że był to Dyrektor Ochrony Środowiska w Szczecinie. 
Radny Mariusz Sikorski zapytał, czy podjęcie omawianej uchwały będzie wiązało się z 
ograniczeniami dla rolników i czy w ślad za tym przewiduje się jakieś odszkodowania. 
Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta, iż nie ma mowy o jakichkolwiek odszkodowaniach.  
Radna Sylwia Więcek zapytała, który § mówi o zakazie stosowania nawozów, oraz czy są 
określone terminy ich stosowania. W toku dyskusji J. Makowski Zastępca Wójta 
poinformował, że są określone terminy. 
Radny Maciej Lipka stwierdził, że należy dbać o środowisko, o naturę. Przypomniał o 
niedawnym programie TVN i zanieczyszczaniu środowiska poprzez rozlewanie gnojowicy.  
Radny Józef Tracz zgodził się z argumentami wysuwanymi przez rolników, ale środowisko w 
walce z człowiekiem zawsze przegra , należy chronić środowisko, ale człowiek jest też 
ważny.  
Radny Maciej Lipka zapytał czy musi być taka forma ochrony, czy czasami przyroda nie 
ochroni się sama, ale należy się też zastanowić, kontynuował radny, czy procesy ochrony są 
wystarczające , czy są sankcje za ich nie przestrzeganie.  
Radny Józef Tracz stwierdzi, że wiadomym jest w jakich okresach są obostrzenia i należy, 
tych terminów przestrzegać. 
Radny Maciej Lipka stwierdzi w toku dyskusji, że nie wiadomo gdzie będą ograniczenia,  i z 
czego one wynikają. Zaproponował radnym przełożenia podjęcia w/w uchwały na następną 
sesję, gdyż radni maja na ten temat zbyt mało informacji.  
Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek przyjęła wniosek radnego Macieja Lipki o 
przełożenie projektu omawianej uchwały pod obrady następnej sesji. 
Komisja Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie (6 głosami „za”) przyjęła wniosek o 
radnego Macieja Lipki o przeniesienie projektu uchwał pod obrady następnej sesji. 
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Ad. 4 Sprawy rożne. 
 
Radny Józef Tracz przypomniał o zamontowaniu lampy przy świetlicy wiejskiej, zapytał na 
jakim etapie jest ta inwestycja, drugą rzeczą zgłoszoną przez radnego, to sprawa przystanku 
PKP. 
Odpowiedzi udzielił Wójt, informując że obie sprawy są w toku załatwiania.  
Następnie głos zabrał Radny Mariusz Sikorski powiedział, że będąc na zebraniu w Szkole 
Podstawowej w Grzędzicach, dowiedział się że dzieci korzystają z przegotowanej wody, 
radny zwrócił się z pytaniem do Wójta czy nie można by, w szkole postawić pojemników z 
wodą, jakiego rzędu jest to koszt, zapytał czy OAS nie mógłby przygotować ofert. 
Odpowiedzi udzielił Wójt, informując że przyjrzy się tematowi i udzieli odpowiedzi. W toku 
dyskusji głos zabrał Radny Maciej Lipka informując radnych, że są takie aparaty które 
bezpośrednio  przyłącza się do sieci. Radny Mariusz Sikorski zapytał, czy w Szkole 
Podstawowej w Strachocinie jest taki dystrybutor. Radny Mateusz Jarosz powiedział, że jest 
taki dystrybutor z wodą. Radny Józef Tracz stwierdzi, że takie urządzenie powinno być pod 
nadzorem.  
Radny Mariusz Sikorski zwrócił się z zapytaniem do Wójta czy Gmina nie ma partnerów po 
stronie niemieckiej, i czy można by było napisać projekt z INTERREG V na remont Szkoły w 
Grzędzicach. Odpowiedzi  udzielił Wójt informując, że korzystaliśmy z INTERREG III, 
musiały być identyczne działania po stronie niemieckiej, oraz musi być jeden prowadzący. 
Radny Mariusz Sikorski zaproponował, aby przyjrzeć się temu projektowi i dodał, że  Miasto 
z tego projektu  korzysta.  
Następnie głos zabrał radny Maciej Lipka i przypominał, że podczas zebrania wiejskiego  w 
Żarowie pojawił się temat kaplicy na cmentarzu, ksiądz nie pozwala na otwieranie trumny w 
Kościele. Jest to problem, ponieważ rodzina nie ma możliwości pożegnania się. Radny 
zapytał czy jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych na budowę kaplicy. W dalszej 
części wypowiedzi radny zapytał o remont świetlicy – i w tym miejscu Wójt udzielił 
odpowiedzi, że będzie remont dachu.  
Radny Maciej Lipka poinformował, że zostanie zakupiony zbiornik na wodę dla jednostki  
OSP Żarowo, gdzie koszt zakupu  to 17.000 zł . Udało się pozyskać znaczne środki dodał 
radny, a następnie zapytał czy Gmina mogłaby też dołożyć środków do tego zakupu, gdyż 
brakuj ok. 1.000 zł. Wójt Gminy odpowiadając poinformował, że są środki na doposażenie 
straży i nie będzie problemu, aby ten zakup dofinansować. Radna Sylwia Więcek zapytała, 
kto jest inicjatorem tej inwestycji. Odpowiedzi udzielił radny Maciej Lipka, że jest to 
inicjatywa lasów Państwowych na wniosek radnego Lipki.  
Przewodnicząca Komisji Sylwia Więcek poprosiła Wójta o zorganizowanie spotkania z 
przedstawicielem firmy działającej w Koszewie w sprawie przejęcia plaży w tej miejscowości 
i innej formy współpracy, radna kontynuując wypowiedź zapytała o piłko – chwyty na stadion 
do Koszewa. Odpowiadając Wójt poinformował, że zostaną zakupione. 
Radna Sylwia Więcek zwróciła uwagę, że Holender dokonuje znowu sadzenia ziemniaków na 
drodze, a rolnicy nie mogą z tej drogi korzystać, Holender pomimo monitów z Gminy w 
dalszym ciągu nic sobie z tego nie robi. Odpowiedzi udzielił Wójt, stwierdzając, że być może 
nie wszystkie drogi są wykorzystywane przez rolników, pracownik Gminy Pan Wójcik 
pojedzie w teren i przyjrzy się sprawie.  
Następnie Wójt poinformował, że wystąpi z wnioskiem o dofinansowanie remontu drogi w 
Małkocinie. Kontynuując dyskusję radny Maciej Lipka stwierdził, że temat remontu dróg jest 
bardzo szeroki . 
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Radna Sylwia Więcek zapytała o realizacje inwestycji w Wierzchlądzie, czy w takiej formie 
to zostanie, bo brakuje estetyki. Odpowiadając Wójt poinformował, że reszta inwestycji jest 
poza projektem. 
Radny Krzysztof Kowalczyk zapytał czy Gmina może zmusić prywatnego właściciela do 
posprzątania terenu. Odpowiadając, Wójt powiedział, że tak, ponieważ jest uchwała o 
utrzymaniu czystości i porządku.  
Radny Mariusz Sikorski poprosił o przygotowanie informacji na temat dystrybutorów wody 
na sesję w dniu 24 kwietna br. 
Wójt zobowiązał się do przygotowania w/w informacji. 
Radny Maciej Lipka poinformował, że jest w posiadaniu sadzonek drzew (gatunki drzew 
leśnych). Jeśli będą radni potrzebowali sadzonki do swojej miejscowości, to można składać 
zamówienie. 
 
Ad. 5 Ocena stanu dróg po okresie zimowym, oraz plan budowy i remontów (wyjazd Komisji 
w teren).  
Opinia Komisji na sesje. 
Informacja o stanie dróg na terenie gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Protokół z wyjazdu komisji w teren będzie stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad. 6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, który został zrealizowany w miejscu spotkania tj. 
w Sali konferencyjnej Urzędu, Przewodnicząca Komisji zamknęła tę część posiedzenia o 
godz. 10 50, a Komisja udała się w teren na dalszą część posiedzenia wyjazdowego. 
 
 
                                                                                               Przewodnicząca Komisji 
                                                                               Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
 
                                                                                                        Sylwia Więcek 
 
 
 
 
Protokół sporządziła; 
 
Jadwiga Michalska  
 
         
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 


